

《“征服者康”乔纳森·梅杰斯被判有罪，已被漫威开除》

判决结果出来啦。

据报道，近日，漫威电影《蚁人与黄蜂女：量子狂潮》大反派“征服者康”乔纳森·梅杰斯(Jonathan Majors)被判判袭击和骚扰罪，将面临最高一年监禁的刑罚。



Jonathan Majors is guilty.

乔纳森·梅杰斯有罪。

The actor was convicted of assault and harassment in a split verdict Monday following a March incident with his then-girlfriend, Grace Jabbari, inside a hired car in New York City.

周一，该演员因与当时的女友格蕾丝·贾巴里 (Grace Jabbari) 在纽约市一辆租来的车内发生争执而被判犯有袭击和骚扰罪。

However, he was acquitted of two other counts of assault and aggravated harassment.

然而，他被判无罪的其他两项罪名是殴打和严重骚扰。



The verdict came after five hours of deliberations, which spanned three days.

经过三天五个小时的审议，最终做出了判决。

The judge also renewed Jabbari ' s order of protection against Majors.

法官还延长了贾巴里对梅杰斯的保护令。

Per ABC, the jury believed Majors recklessly assaulted Jabbari — but it was unintentional.

据美国广播公司报道，陪审团认为梅杰斯鲁莽地袭击了贾巴里，但这是无意的。



Additionally, the jury did not believe he intentionally harassed her inside the car but believed he did outside of it by picking her up and tossing her back inside.

此外，陪审团不认为他在车内故意骚扰她，但相信他在车外抱起她并将她扔进了车内。

According to the outlet, Majors remained unreactive when the verdict was read as he stood facing the jury.

据该媒体报道，当宣读判决时，面对陪审团，梅杰斯仍然无动于衷。

His lawyer Priya Chaudhry, however, told Page Six, “ It is clear that the jury did not believe Grace Jabbari ’ s story of what happened in the SUV because they found that Mr. Majors did not intentionally cause any injuries to her. We are grateful for that. ”

然而，他的律师Priya Chaudhry告诉《Page Six》，“ 很明显，陪审团不相信Grace Jabbari关于SUV中发生的事情的说法，因为他们发现Majors先生并没有故意伤害她。我们对此表示感谢。 ”



“ We are disappointed, however, that despite not believing Ms. Jabbari, the jury nevertheless found that Mr. Majors was somehow reckless while she was attacking him. ”

“ 然而，我们感到失望的是，尽管陪审团不相信贾巴里女士，但他们还是发现，在她袭击梅杰斯先生时，他不知何故表现得很鲁莽。 ”

“ Mr. Majors is grateful to God, his family, his friends, and his fans for their love and support during these harrowing eight months. ”

“ 梅杰斯先生感谢上帝、他的家人、朋友和粉丝在这八个月里给予他的爱和支持。 ”

“ Mr. Majors still has faith in the process and looks forward to fully clearing his name. ”

“ 梅杰斯先生仍然对这一司法程序充满信心，并期待彻底洗清自己的罪名。 ”

He is scheduled to be sentenced on Feb. 6.

按计划将于明年2月6日宣判。



对演员乔纳森·梅杰斯来说，这一判决结果的影响是致命的。据报道，漫威影业已经终止与乔纳森·梅杰斯的合作，这就意味着，因为漫威电影中“征服者康”角色而走红的梅杰斯将遭遇事业的滑铁卢，甚至还可能会被雪藏，这就很难说了。

演艺圈不缺有实力、有颜值的演员，但是，对于观众来说，就算演技再好、颜值再高，也不会容忍一个家暴的男人在大屏幕上蹦跶，大家觉得呢？